
Verslag bijeenkomst Binnenstad bewoners Netwerk (BBN) van 19 april 2022 

Afzeggingen: Hans Wels, Jan Bronius, Cecile Swannenhuis 

Mededeling: Cecile stopt met het BBN (verhuizing) 

Gasten: Friso Smits en Jelle de Boer 

 

Friso Smits (gemeente) wil het wijkplan dat in december 2021 vastgesteld is, als eerste vergaderpunt 
toelichten, moet eerder weg.  Het wijkplan kent 5 prioriteiten: 

1. Openbare ruimte o.a. parkeren, proef met parkeren fietsen, verwijderen weesfietsen na 21 
dagen, zwerfafval, evaluatie van autoluw via enquete, leegstand winkels (centrummanager 
Marco). 

2. Ontwikkeling van visie: fysieke verbindingen, pleinen-en citymarketing (Arno Goossens) 
3. Binnenstad en klimaat, vergroenen en verduurzamen 
4. Sociale cohesie 
5. Posititieve gezondheid: versterken veerkracht, ondermijning tegengaan 

Volgt nog: veiligheid binnenstad, versterken veerkracht.  

Vraag/opmerking Johan: gentrificatie Nederberg. Zie de Stadsbron van 7 maart j.l. Eveline Schot over 
gentrificatie 

 

Jelle de Boer (buurtnetwerker Kruiskamp, Koppel en Binnenstad) 

Zijn taak is verbindingen leggen tussen bestaande groepen in zijn gebied. Hij is de opvolger van 
Jolande Koelewijn. 

Rondvraag: 

-Hoe staat het met de hoogbouw Zonnehof?. 

Nieuwbouw blijft hoog, volgt het laatste bestemmingsplan dus 50 mtr, gevel iets aangepast naar 
achteren. 

-Festival van Inzicht vindt plaats van 16-18 september op de Stadsring 

 

 


